
 

 

Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 2/2025 
 

2025-03-25 

Protokoll 2/2025 

fört vid Fastighetsnämndens sammanträde tisdagen den 25 
mars 2025 kl. 16:30-16:45, Bråvallasalen, Stadshuset 
 

Ledamöter Clara Lindblom (V) Ordförande 
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Gustav Österman (S) 
Ingela Edlund (S) 
Martin Hansson (MP) 
Therese Lindström (M) 
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Sergej Salnikov (SD) 
Hansi Karppinen (L) 
Frank Hojem (C) §§12-18, §§22-26 
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Jimmy Gigg Lundin (S) ersätter Alma Carlsson (S) 
Frida Punar (S) ersätter Emil Hrafn Stensson (S) 
Mats Rydelius (M) §§1-5 ersätter Frank Hojem (C) 
 

Ersättare Ulf Walther (S) 
Vanja Knocke (V) 
Albin Arleskär (MP) 
Mats Rydelius (M) §§12-18, §§22-26 
Tomas Tetzell (M) 
Lovisa Hedin (KD) 
 

Övriga närvarande Anders Kindberg Fastighetsdirektör 
Carina Jonsson Avdelningschef 
Lars Cha Avdelningschef 
Olga Ekstam Avdelningschef 
Camilla Silfverling Avdelningschef 
Fabian Lind Nämndsekreterare 
Reza Etemad Personalföreträdare 
 

Justerare Clara Lindblom, Henrik Virro 
 

Datum för justering 2025-04-02 
 

Paragraf §§1-5, §§12-18, §§22-26 
 

Sekreterare Fabian Lind 
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§ 1 
Val av justerare och tid för justering  

Beslut  
Fastighetsnämnden utser vice ordföranden Henrik Virro (M) att 
tillsammans med ordföranden Clara Lindblom (V) justera dagens 
protokoll. 
  
Justering sker onsdagen den 2 april 2025. 
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§ 2 
Anmälan för kännedom 
Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar att lägga anmälan för kännedom enligt 
förteckning i eDok för tiden den 4 februari 2025 till den 10 mars 
2025 till handlingarna. 
 
Anmälda handlingar  

• (Godkänd - R 1) Remiss av Boverkets förslag till föreskrifter 
om motordrivna anordningar. Kontorsyttrande 

• §5 den 19 februari 2025, Kommunstyrelsens ekonomi- och 
trygghetsutskott Trygghetsinvesteringar i nämndernas 
verksamhetsplan 2025 

• Bilaga_Bedömning ansökningar VP 2025(1908761) 
• KS 2024/1217 Tjänsteutlåtande 
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§ 3 
Anmälan av delegationsbeslut inom fastighetskontoret 
2025  
FSK 2025/16 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden godkänner anmälan av delegationsbeslut. 
 
Handlingar i ärendet 

• FSK 2025/16-5 Anmälan av delegationsbeslut inom 
fastighetskontoret 2025-03-25 

• FSK 2025/16-6 Bilaga 1 Beställningar delegation 30 Jan-28 
Feb  

• FSK 2025/16-7 Bilaga 2 Delegationsbeslut investeringar 
2025-03-25 
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§ 4 
Anmälan av protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 
2025  
FSK 2025/15 
 

Beslut  
Protokoll 1/2025 från den 5 februari 2025 för fastighetsnämndens 
och miljö- och hälsoskyddsnämndens gemensamma råd för 
funktionshinderfrågor anmäls. 
 
Handlingar i ärendet 

• FSK 2025/15-2 Anmälan av protokoll från rådet för 
funktionshinderfrågor 

• FSK 2025/15-1 Protokoll 1 Råd för funktionshinderfrågor 
vid fastighetsnämnden och miljö- och hälsoskyddsnämnden 
2025-02-05 
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§ 5 
Ekonomisk månadsrapport för fastighetsnämnden år 
2025  
FSK 2025/2 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

• FSK 2025/2-1 (Signerad) Månadsrapport Februari 2025 
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§ 12 
Skrivelse om intäkts- och kostnadsallokering på 
fastighetsnivå. Svar på skrivelse  
FSK 2024/675 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner och överlämnar 
fastighetskontorets tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

 

Nämndens behandling av ärendet 
  

Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande 
enligt följande: 

  
Vi tackar fastighetskontoret för ett konstruktivt och väl 
genomarbetat svar. Det är mycket positivt att kontoret redan 
arbetar aktivt med att utveckla en ny hyresmodell baserad på 
full kostnads- och intäktsallokering på fastighetsnivå. En 
sådan modell är central för ökad transparens, förbättrad 
ekonomisk styrning och bättre beslutsunderlag för staden. 
  
Vi noterar dock att införandet ställer höga krav på 
administrativa resurser och att ett väl fungerande systemstöd 
ännu saknas, särskilt vad gäller fördelningen av 
kapitalkostnader. Det är avgörande att detta arbete prioriteras 
för att säkerställa att modellen snabbt kan implementeras fullt 
ut utan onödig administrativ belastning. 
  
Vi förutsätter att kontoret tydligt redovisar framdriften och att 
implementeringen sker så effektivt som möjligt. Vi kommer 
fortsätta följa frågan noggrant och verka för att den nya 
modellen så snart som möjligt kommer på plats, med tydlig 
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ekonomisk transparens som gagnar både staden, 
hyresgästerna och skattebetalarna. 

  

Ersättaryttrande 
Lovisa Hedin (KD) instämmer i särskilt uttalande från vice 
ordföranden Henrik Virro m.fl. (M). 
 
Handlingar i ärendet 

• FSK 2024/675-2 (Godkänd - R 1) Skrivelse om intäkts- och 
kostnadsallokering på fastighetsnivå. Svar på skrivelse 

• FSK 2024/675-1 Bilaga 1 Skrivelse om intäkts- och 
kostnadsallokering på fastighetsnivå 
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§ 13 
Renovering och upprustning av betongkonstruktion och 
installationer plan 1-3, del av Hötorgsfaret, 
Beridarebanan 10. Utredningsbeslut  
FSK 2025/41 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner projektdirektivet. 
2. Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att 

utreda förutsättningarna för projekt Renovering och 
upprustning av betongkonstruktion och installationer plan 1-
3, del av Hötorgsfaret som underlag för ett kommande 
inriktningsbeslut, med en beräknad utredningsutgift upp till 
8 mnkr. 

 

Reservation 
Samtliga ledamöter för Moderaterna reserverar sig mot beslutet med 
hänvisning till sitt förslag. 

  

Nämndens behandling av ärendet 
  

Framlagda förslag till beslut 
1) Ordföranden Clara Lindblom (V), Gustav Österman m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), Sergej Salnikov (SD), Hansi Karppinen 
(L) och Frank Hojem (C) föreslår (se beslutet). 
  
2) Vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M) föreslår att nämnden 
beslutar att fastighetskontoret ges i uppdrag att finna en lämplig 
köpare till Beridarebanan 10 samt att därutöver anföra följande: 

  
Moderaterna tackar förvaltningen för ett ambitiöst och tydligt 
underlag gällande renovering och upprustning av 
betongkonstruktioner och installationer vid Hötorgsfaret, 
Beridarebanan 10. Samtidigt vill vi återigen framhålla att 
fastigheten, med tanke på dess omfattande renoveringsbehov 
och framtida underhållskostnader, bör avyttras snarare än 
behållas inom stadens förvaltning. 
  
Investeringarna i fastigheten, såsom omfattande renoveringar 
av betongkonstruktioner och installationer, riskerar att bli 
kostsamma och ekonomiskt svårmotiverade över tid. 
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Moderaterna ser att privata aktörer ofta kan utveckla, äga och 
förvalta denna typ av kommersiella fastigheter mer effektivt 
och med större ekonomisk hållbarhet. 
  
Därför föreslår Moderaterna att staden aktivt arbetar för att 
finna en lämplig köpare för Beridarebanan 10, och därmed 
säkerställer att stadens resurser kan fokuseras på 
kärnuppgifter snarare än att bindas upp i kostsamma 
renoveringsprojekt. En försäljning skulle även bidra till 
minskad skuldsättning och bättre ekonomiskt utrymme för 
stadens övriga investeringar. 

  

Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds av 
ordföranden Clara Lindblom (V), Gustav Österman m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), Sergej Salnikov (SD), Hansi Karppinen (L) 
och Frank Hojem (C). 
 
Handlingar i ärendet 

• FSK 2025/41-1 (Godkänd - R 1) Renovering och 
upprustning av betongkonstruktion och installationer plan 1-
3, del av Hötorgsfaret, Beridarebanan 10. Utredningsbeslut 

• FSK 2025/41-2 Bilaga 1 Projektdirektiv  
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§ 14 
Installation av reservkraftsanläggning, hus F, Glasbruket 
3. Inriktningsbeslut  
FSK 2025/115 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner förslag till inriktning och ger 
fastighetskontoret i uppdrag att fortsätta planering för 
projekt Installation av reservkraftsanläggning, hus F, 
Glasbruket 3 som underlag för ett kommande 
genomförandebeslut till en projektutgift som redovisas i 
tjänsteutlåtandets bilaga 1. 

 

Nämndens behandling av ärendet 
  

Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

• FSK 2025/115-1 (Godkänd - R 1) Installation av 
reservkraftsanläggning, hus F, Glasbruket 3. 
Inriktningsbeslut 

• FSK 2025/115-2 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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§ 15 
Ny 11-spels konstgräsplan samt kompletterande 
omklädnings- och servicefunktioner på Gubbängens 
sportfält, del av Gubbängen 1:1. Inriktningsbeslut  
FSK 2022/658 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner förslag till inriktning och ger 
fastighetskontoret i uppdrag att fortsätta planering för 
projektet Ny 11-spels konstgräsplan samt kompletterande 
omklädnings- och servicefunktioner på Gubbängens 
sportfält, som underlag för ett kommande 
genomförandebeslut till en projektutgift redovisad i 
tjänsteutlåtandets bilaga 1. 

 

Reservation 
Frank Hojem (C) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. 

  

Nämndens behandling av ärendet 
  

Framlagda förslag till beslut 
1) Ordföranden Clara Lindblom (V), Gustav Österman m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M), 
Sergej Salnikov (SD) och Hansi Karppinen (L) föreslår (se 
beslutet). 
  
2) Frank Hojem (C) föreslår att nämnden beslutar enligt följande: 
  

1. Att byggnationen av fotbollsplanen och servicebyggnaden 
planeras så att Eken Cups genomförande inte påverkas 
negativt, varken på kort eller lång sikt. 

2. Att den nya servicebyggnaden utformas på ett sätt som även 
möjliggör användning i samband med Eken Cup och andra 
evenemang på Gubbängsfältet. 

3. Att fastighetskontoret säkerställer att planeringen och 
genomförandet av byggprojektet på Gubbängsfältet sker i 
nära dialog med berörda föreningar och arrangörer av Eken 
Cup. 

4. Att därutöver anföra följande: 
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Centerpartiet ställer sig positiva till den nya konstgräsplanen 
och servicebyggnaden som ska byggas på Gubbängsfältet. 
Det är en del av att bygga ikapp bristen på fotbollsplaner i 
staden och det är också viktigt att föreningslivet har tillgång 
till bra lokaler för sina verksamheter. 
  
Gubbängens sportfält används inte bara för fotboll och rugby 
utan också för olika typer av evenemang, däribland den 
årligen återkommande handbollsturneringen Eken Cup. Eken 
Cup är världens största handbollsturnering som spelas på 
gräsunderlag. Det är en internationell turnering med cirka 500 
lag där lika många flickor som pojkar deltar – en turnering vi 
ska vara stolta över och göra vårt yttersta för att bevara och 
utveckla. 
  
Nästa år firar Eken Cup 50-årsjubileum, och det planeras att 
bli ett firande utöver det vanliga. Anläggandet av den nya 
fotbollsplanen och servicebyggnaden riskerar dock att ställa 
till det rejält. Istället för att cupen får möjligheten att växa och 
utvecklas ytterligare under sitt jubileumsår finns en 
överhängande risk att den tvingas flytta eller kraftigt begränsa 
sin omfattning. 
  
Det finns också en växande oro kring turneringens långsiktiga 
framtid. Om en ny aktör får förtur till ytorna under 
turneringen, kan det innebära att cupen trängs undan helt. 
  
Särskilt bekymmersamt är bristen på dialog. Att arrangörerna 
först får kännedom om dessa planer och konsekvenser via 
media är oacceptabelt. Ett evenemang som Eken Cup, som 
bygger på tusentals ideella arbetstimmar och där 
ägarföreningarna investerar miljonbelopp, förtjänar respekt 
och delaktighet. Turneringen spelar en avgörande roll för att 
locka barn och unga till handbollen. Den är också en av 
föreningarnas viktigaste inkomstkällor, vilket gör det möjligt 
att hålla medlemsavgifterna låga. 

  
Det är viktigt att fastighetskontoret nu gör sitt yttersta för att 
genomföra planeringen i nära samarbete med arrangörerna. 
Den nya servicebyggnaden bör också planeras så att den 
kommer cupen till nytta. 

  

Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds av 
ordföranden Clara Lindblom (V), Gustav Österman m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M), 
Sergej Salnikov (SD) och Hansi Karppinen (L). 
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Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande 
enligt följande: 

  
Vi ser positivt på att staden och Hammarby har kunnat mötas 
i en överenskommelse som fungerar för båda parter. 
Elitidrotten är viktig för Stockholm, och som en av stadens 
absolut största klubbar är Hammarby en viktig aktör och 
kulturbärare för staden och stockholmarna. 
  
Vår förhoppning är att denna satsning tillgodoser klubbens 
behov, men vi vill även understryka att vi är beredda att se 
över ytterligare åtgärder för att säkra Hammarbys fortsatta 
satsningar på akademi, elitverksamhet och ungdomsidrott i 
Stockholms södra områden. Målet bör vara att Hammarby, 
om klubben så önskar, ska kunna samla sin verksamhet på ett 
och samma ställe. 
  
Vår utgångspunkt är att staden ska skapa goda förutsättningar 
för idrott på alla nivåer. Ibland förs det diskussioner om att 
elitklubbarna ska kunna klara sig själva, men vi menar att 
staden måste vara mer tillmötesgående även mot dem. 
Framgångarna som både Hammarby och Djurgården har 
skördat på såväl herr- som damsidan inom fotbollen skänker 
glädje och stolthet till många stockholmare. 

  

Ersättaryttrande 
Lovisa Hedin (KD) instämmer i särskilt uttalande från vice 
ordföranden Henrik Virro m.fl. (M). 
 
Handlingar i ärendet 

• FSK 2022/658-8 (Signerad) Ny 11-spels konstgräsplan samt 
kompletterande omklädnings- och serivicefunktioner på 
Gubbängens sportfält. Inriktningsbeslut 

• FSK 2022/658-7 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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§ 16 
Installation av planvärme och utbyte av konstgräs på 
Hjorthagens IP, del av Hjorthagen 1:13, 1:5 och 1:1. 
Inriktningsbeslut  
FSK 2024/86 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner förslag till inriktning och ger 
fastighetskontoret i uppdrag att fortsätta planering för 
projekt installation av planvärme och utbyte av konstgräs på 
Hjorthagens IP som underlag för ett kommande 
genomförandebeslut till en projektutgift redovisad i 
tjänsteutlåtandets bilaga 1. 

 

Nämndens behandling av ärendet 
  

Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  

Särskilt uttalande 
Hansi Karppinen (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

  
Vi ser positivt på detta inriktningsbeslut, men det råder 
oklarheter kring om det kommer att påverka befintlig 
idrottsutövning under genomförandet och från Liberalernas 
sida önskar vi en samordning med idrottsförvaltningen för att 
säkerställa att erforderliga ersättningsytor, för det fall de 
behövs, ordnas. 

 
Handlingar i ärendet 

• FSK 2024/86-1 (Signerad) Installation av planvärme och 
utbyte av konstgräs på Hjorthagens IP, del av Hjorthagen 
1:13, 1:5 och 1:1. Inriktningsbeslut 

• FSK 2024/86-2 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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§ 17 
Återuppförande av ny service- och omklädningsbyggnad 
vid Vällingby BP, del av Grimsta 1:2. Inriktningsbeslut  
FSK 2024/177 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner förslag till inriktning och ger 
fastighetskontoret i uppdrag att fortsätta planering för 
projektet återuppförande av ny service- och 
omklädningsbyggnad vid Vällingby BP som underlag för ett 
kommande genomförandebeslut till en utgift redovisad i 
tjänsteutlåtandets bilaga 1. 

 

Nämndens behandling av ärendet 
  

Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

• FSK 2024/177-1 (Signerad) Återuppförande av ny service- 
och omklädningsbyggnad vid Vällingby BP, del av Grimsta 
1:2. Inriktningsbeslut 

• FSK 2024/177-2 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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§ 18 
11-spels konstgräsplan med ispist och rakbanor på 
Gränsbergets BP, del av Skarpnäcks Gård 1:1. 
Inriktningsbeslut  
FSK 2021/693 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner förslag till inriktning och ger 
fastighetskontoret i uppdrag att fortsätta planering för 
projekt 11-spel konstgräsplan med ispist och rakbanor på 
Gränsbergets BP, som underlag för ett kommande 
genomförandebeslut, till en utgift redovisad i 
tjänsteutlåtandets bilaga 1. 

 

Reservation 
Sergej Salnikov (SD) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 
sitt förslag. 
  

Nämndens behandling av ärendet 
  

Framlagda förslag till beslut 
1) Ordföranden Clara Lindblom (V), Gustav Österman m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M), 
Hansi Karppinen (L) och Frank Hojem (C) föreslår (se beslutet). 
  
2) Sergej Salnikov (SD) föreslår att nämnden 
beslutar enligt följande: 
  

1. Att delvis bifalla fastighetskontorets förslag till beslut. 
2. Att uppdra åt fastighetskontoret att i samverkan med 

exploateringsnämnden och trafiknämnden utreda 
möjligheten att tillskapa fler parkeringsplatser i anslutning 
till Gränsbergets BP. 

3. Att därutöver anföra följande: 
  
I grunden ser vi positivt på 11-spels konstgräsplan med ispist 
och rakbanor på Gränsbergets BP, då det möter behovet av 
fler idrottsanläggningar för både skolor och föreningsliv. 
Samtidigt väcker det viss oro att projektet inte inkluderar 
någon ytterligare parkering, bortsett från platser för 
driftpersonal och personer med funktionsnedsättning. I 
tjänsteutlåtandet för samhörande projekt med Dnr FSK 
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2022/657 anges att besökare förväntas ta sig till platsen till 
fots, med cykel eller kollektivtrafik, vilket i teorin är en god 
ambition – men i praktiken riskerar att skapa utmaningar. 
  
Det blir särskilt relevant med tanke på att staden i närliggande 
område, Kärrtorp 1:1 m.fl. vid norra delen av 
Holmögaddsvägen, har beslutat om bostadsbebyggelse på 
plats där det tidigare fanns en etablerad parkeringsyta. 
Samtidigt sker alltså en utveckling av både bostäder och 
idrottsanläggning i ett område där tillgången till parkering 
redan är begränsad. 
  
Vi menar att detta sammantaget riskerar att leda till bristande 
tillgänglighet för boende, föreningar, skolpersonal och 
besökare till området. Det är därför rimligt att utreda 
möjligheten att tillskapa fler parkeringsplatser i anslutning till 
idrottshallen eller i dess närhet för att säkerställa god 
framkomlighet och undvika framtida trängsel. 

  

Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds av 
ordföranden Clara Lindblom (V), Gustav Österman m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M), 
Hansi Karppinen (L) och Frank Hojem (C). 
  

Särskilt uttalande 
Hansi Karppinen (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

  
Vi ser mycket positivt på att man tillskapar mer ytor för 
idrott. I detta ärende önskar vi säkerställa att de reducerade 
säkerhetsmåtten inte inskränker på den långsiktigt tilltänkta 
användningen såsom exempelvis möjligheten att använda 
fotbollsplanen för att spela matcher. Vi önskar därför en 
fördjupad analys och en ytterligare samordning med 
idrottsnämnden. 

 
Handlingar i ärendet 

• FSK 2021/693-6 (Signerad) 11-spels konstgräsplan med 
ispist och rakbanor på Gränsbergets BP, del av Skarpnäcks 
Gård 1:1. Inriktningsbeslut 

• FSK 2021/693-7 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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§ 22 
Ombyggnad, tillbyggnad och teknisk upprustning av 
Kungsholmens brandstation, Kartagos backe 3. 
Lägesrapport 3  
FSK 2017/382 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner lägesrapporten avseende 
projekt Ombyggnad, tillbyggnad och teknisk upprustning av 
Kungsholmens brandstation, Kartagos backe 3. 

 

Nämndens behandling av ärendet 
  

Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

• FSK 2017/382-31 (Godkänd - R 1) Ombyggnad, tillbyggnad 
och teknisk upprustning av Kungsholmens brandstation, 
Kartagos backe 3. Lägesrapport 3 

• FSK 2017/382-32 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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§ 23 
Farsta brandstation, ombyggnad och teknisk 
upprustning, Mjölsäcken 1. Lägesrapport 4  
FSK 2018/260 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner lägesrapporten avseende 
projekt Farsta brandstation, ombyggnad och teknisk 
upprustning, Mjölsäcken 1. 

 

Nämndens behandling av ärendet 
  

Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

• FSK 2018/260-27 (Godkänd - R 1) Farsta brandstation, 
ombyggnad och teknisk upprustning, Mjölsäcken 1. 
Lägesrapport 4 
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§ 24 
Markarbeten vid Stadsbiblioteket, Spelbomskan 16. 
Slutredovisning  
FSK 2022/585 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner slutredovisning avseende 
projekt Markarbeten vid Stadsbiblioteket, Spelbomskan 16. 

 

Nämndens behandling av ärendet 
  

Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

• FSK 2022/585-9 (Godkänd - R 1) Markarbeten vid 
Stadsbiblioteket, Spelbomskan 16. Slutredovisning 
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§ 25 
Förvaltningschefen informerar  
Förvaltningschef Anders Kindberg har ingen information att ge 
denna gång. 
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§ 26 
Frågor för beredning och övrig information  
Inga övriga frågor. 
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